
Referat Møtesekretariat: Marion Elvrum

Til: Styremedlemmene (styret 2023)

Om: Referat Styremøte onsdag 29. mars 2023

Møtetid: Kl. 18:00-20:00 Møtested: LY14

Signatur: Leder Erudio; Jon-Emil Steine /sign./

Tilstede Jon-Emil Steine, Trine Lium Aas, Anne Jamgrav Lauve,Silje Lyngby,

Embla Vegard Aurmo, Marion Elvrum, Anna Eick Heide, Lars Magnus Burø, Stian Norrud Busch, Fredrik
Mathisen Håstein

Ikke tilstede: Malin Helgestad, Eline Grindberg

SAKSLISTE
66/23 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte

- Godkjennes

Godkjenning av referat fra forrige styremøte

- Godkjennes

67/23 Lektorstudentene

Diskusjon om samarbeid mellom lektorstudentene og Erudio v/ Malin Wallstad

- Lektorstudentene er studentforeninga til Norsk Lektorlag, og i Trondheim er de i

oppbyggingsfasen etter Covid. Det er mulig å være medlem i både lektorstudentene og

pedagogstudentene selv om de er konkurrenter. Forskjellen er at lektorlaget (når man er



ferdig) er konsentrert til bare lektorer og ikke alle pedagoger, noe som gjør det enklere å

fokusere forhandlinger til de med 5-årig lektorutdanning kontra utdanningsforbundet som

har større medlemsmasse med ulike fagbakgrunner.

- Ønsker samarbeid med oss, men har ikke kommet fram til noe konkret. Dialog er viktig,

da dette er noe som skal gagne begge parter.

- Kunne bidratt med: Promo, litt penger fra lektorlaget i ryggen, engasjement

(lektoridentiteten). Post i en ev byrebus under fadderuk- Annonse i Ugleposten.

- Fagkom: Kunne vært mulig å se på samarbeid mtp. foredrag/seminar elns? På lik linje

som med pedagogstudentene. (samme retningslinjer som Pedagogstudentene).

- Stand med koskom (Lars Magnus tar med ideen videre til komité)

68/23 Leder

Innsjekk v/Alle

- Styret har innsjekk

Paneldebatt om vold blant unge v/Jon-Emil

- Arrangeres av pedagogstudentene med Salt, Spanskrøret og oss. Prøver å få inn folk til å

snakke her, typ lærere/forskere osv. Arrangeres i høst en gang.

- Hver linjeforening må prøve å finne noen so danner en liten “komité” for å jobbe med

dette. Det trenger ikke å være noen fra styret! Diskuteres om at dette kanskje er mer et

Fagkom arrangement, men samtidig har Koskom mer folk å ta av… Vi kan og eventuelt

benytte oss av Fadderkom.

Varslingsskjema v/Jon-Emil

- Finnes på nettsida vår (https://www.erudiontnu.no/varslingsskjema).

- Det er ikke noen formelle krav om hva vi i styret skal gjøre med varslinger.

- Kan være vanskelig å vite hvordan man skal gjøre dette, og det kan derfor være lurt å ha

gjort seg opp en mening om hvordan ting håndteres på forhånd.

- Noen punkter å merke seg:

- Identiteten til den som varsler, skal ikke komme ut til noen utenforstående. Skal

kunne være anonymt.

https://www.erudiontnu.no/varslingsskjema


- Begrens antall som vet om saken. Hold det til så få som mulig.

- Bør det bbli en mulighet til å legge inn klasse/fag???

- Hvem skal behandle varslingene?

- Bør være habile, altså ikke være bekjente med vedkommende eller leder i komitè

osv. Dersom man er usikker/i tvil så anses man som inhabil.

- Hvem bør involveres fra starten av?

- Leder/nestleder eller egen komité?

- Bør det i såfall lages eget skjema for varslinger mot

leder/nestleder?

- Bør kanskje vurdere om vi skal lage et nytt skjemaknyttet til en disk som kun

leder/nestleder har tilgang til. Og eventuelt starte skjemaet med spørsmål om det gjelder

leder/nestleder for å slippe ulike skjema.

- Jobber framover med et dokument som forteller litt hva man skal gjøre osv. Dette gir en

pekepinn på veien framover.

Æresmedlem v/Jon-Emil

- Komité er på plass. Spørsmålet er bare når vi skal begynne å lyse det ut?

- Etter påske, da det er en fare for at det glemmes nå. Og så påminnelse i mai.

- Holder avstemmingen åpen til komiteen møtes i mai.

Taushetsplikt komiteer v/Jon-Emil

- Som nevnt tidligere har styret taushetsplikt. Dette gjelder spesielt med tanke på

fadderuka/åre/ball hvor vi har mye informasjon om deltakere, og alle i styret har tilgang

til disken.

- I komiteene behandler man også mye som er taushetsbelagt. Burde vervuglene signere

taushetsplikt kontrakt?

- Har tilgang til påmeldinger osv.

- Ved påmeldingsskjema bør disse slettes så fort det ikke er behov for dem lenger.

- Hvordan komiteene gjør det er opp til lederne i gruppa, da det er frivillig men

man bør oppfordre til å holde ting for seg selv.



- Flytt dokumenter osv. til styredisken og ikke disken til komiteene dersom de må lagres

lenge.

Oppdatering av tiden fremover v/Jon-Emil

- Jobbe med 3 dokumenter: Varslingsskjema (hvordan håndtere), et dokument Jon-Emil har

glemt, et økonomiske retningslinjer dokument

69/23 Redaktør

Oppdatering av tiden fremover v/Anne

- Korrekturmøte 30 mars, og deretter skal den settes sammen. Kudos til alle i styret for å ha

skrevet presentasjon i rett tid!!!

70/23 Nestleder

Kontorupdate

- Har kontakta LTV’ene for å få litt mer pressmiddel etter å ha snakket med Studenttinget

om dette.

- Alle linjeforeningskontorer skal ned i etasjen under D1, og det står klart til å flytte. Det

eneste som mangler er finansiering, så fram til dette er på plass så er vi stuck med

bøttekottet. Men har varslet om at Erudio mer enn gjerne er med på å være de første som

flytter!!!

Oppdatering av tiden fremover v/Marion

- Fortsette presset for å få nytt kontor…

71/23 Økonomiansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Trine

- Keep up the good work folkens!

- Til neste gang; Lage en presentasjon over generell økonomisk oppdatering

72/23 Arrangementsansvarlig



Vellykket Åre-lekene

- Erudios oppmøte kunne vært bedre, men godt arrangement ellers. Supergøy og fin

løsning.

Påskeeggjakt

- Godt oppmøte, og generelt sett veldig GØY!!!

Silent disco etter påske

- Billetter legges ut 31 mars. Vi har 110 eller 125 plasser. Spanskrøret og Salt har allerede

begynt sine påmeldinger, så her må vi holde tritt !!!

Oppdatering av tiden fremover v/Malin (Marthe)

73/23 Faddersjefer

Forslag til arrangementer

- Forslag til plan deles på Slack. Stor variasjon på arrangementer. Forslag om

“lektorknuter”, noe som ligner på russeknuter som en form for ice-breakers.

Spons/økonomispørsmål

- Søknad til FUL og Pedagogstudentene er sendt. Skriver også på søknad til Fadderutvalget

på Dragvoll. Komiteen jobber i tillegg med sponssøknad til Sørlandschips og Red Bull.

- Mtp. utesteder: Studio26 hadde gratis en dag i fjor, men dette er trolig bare en engangs.

- Må bookinger via Arrkom?

- Ikke lagt inn penger for å booke steder.

- Anbefales å kontakte Studio26 og høre med dem.

- Alternative arrangement for de som skjer på Samf på Sukkerhuset for å sikre at vi

får plass?

- Styret inn i fadderuka?

- Forslag om å delta på stands/kontor osv. på omvisning på dag 2 for å vise ansikt. I

tillegg er det hybel til hybel første fredagen, og da kan styret stille med hybel(?).

Byrebus post og post på opptaket.



Budsjett for fadderuka

- Allerede fått spons fra Pedagogstudentene til tskjorter. Skal høre med lektorlaget mtp.

spons også.

Oppdatering av tiden fremover v/Anna og Fredrik

74/23 Sosialansvarlig

Sosialt med styret

- Sauna på Havet / Karaoke / Noe som ikke er fest…

- foreslått dato: 21 april

Hyttetur

- Flyttes til høsten… Dato spikres siste møte før sommeren.

- Kan kjøre sosialt arrangement i løpet av den helga uansett, møt opp om du har mulighet.

Facebookside til Koskom

- God ide (Lars Magnus)

- Vært utfordrende å promotere under eget navn.

- Vedtas ved akklamasjon.

Oppdatering av tiden fremover v/Lars Magnus

- Fortsette arrangement som planlagt.

75/23 Fagansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Embla

- Jobber med seminar med Spanskrøret. ..

- Quiz & Skrivestue framover (se aktivitetskalender)

76/23 Informasjonsansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Eline



- Husk å markere i kalenderen når man vil at ting skal promoteres. Husk også å ta bilder

osv. på arrangement som kan legges ut på SoMe.

77/23 Grafisk

Nye logoer til aktivitetsgruppene v/Stian

- Forslag ligger på Slack.

- Vedtas ved akklamasjon

Erudiogensere v/Stian

- Følgende valg tas ut fra forslag som ligger på Slack:

- “Snille Knølle”, tekst oppå hverandre (Styret/2023).

- Promo etter påske når folk har fått stipend.

Oppdatering av tiden fremover v/Stian

- Jobbe med Ugleposten og med slektstreet som har ligget der en stund…

78/23 Aktivitetsansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Silje

- Vært litt vanskelig med tanke på kommunikasjon mellom gruppene. Dette skal det jobbes

med!

- Forhøre seg med Salt om hva vi kan gjøre med tanke på Erudio IF.

79/23 Eventuelt

Styrevors v/Trine

- Vi er flinke til å hjelpe til etter vors, men vi må bli flinkere til å hjelpe til før også, da det

ikke organiserer seg selv på selve dagen.

Informasjonsflyt fotball herrer v/Lars M



- Det er litt problemer med at informasjon fra nye trenere er for dårlig kontra tidligere.

Dette må fikses ASAP. Det oppleves som vanskelig å komme på trenigner siden det

virker som om de er på litt vilkårlige tidspunkt som varsles dagen før…

Møteplan v/alle

- Neste møte 20. april kl 18:00. Deretter et møte i mai og oppsummering i slutten av mai.

Møteevaluering v/alle

- Jon-Emil tar på seg at vi går over tida.

- God kake.

- Bra diskusjoner ! :)

Hevet: 20:25


